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BRUFLAT
Mens flere distriktsbensin-
stasjoner blir lagt ned, har 
Tore Garli bygget en helt ny 
stasjon i Etnedal.

Geir Norling

– Det var et savn at den gamle 
stasjonen på Bruflat ble lagt 
ned før jul. Da jeg fikk sjansen 
i samarbeid med Næringsbyg-
get i Etnedal til å bygge en ny, 
slo jeg til, sier Tore Garli.

I lyse flotte lokaler kan nå et-
nedølene handle fastfood. For 
første gang er det også mulighet til 
å kjøpe varm pizza. – Bare ring og 
bestill. Den er ferdig når du kom-
mer og henter den, smiler Garli.

Den nye bensinstasjonen 
har også selvvaskeanlegg. Det 
er også første gang at etnedø-
lene kan få vasket bilene sin 
på en bensinstasjon. – Jeg har 
satset på et polettvaskeanlegg. 
Folk får kjøpt poletter inne på 
stasjonen. Så kan de vaske bi-

lene sine med varmt vann, såpe 
og voks. Jeg vet at mange har 
savnet et slikt anlegg, sier Garli, 
som gikk fra en sikker jobb som 
feier i Sør-Aurdal og Etnedal.

Nå satser han igjen i et mar-
ked han ikke er helt ukjent med. 
–Jeg drev Joker i Etnedal i flere 
år. Der hadde vi også bensin. 
Da handlet jeg drivstoff på spot-
markedet. Ifølge VG hadde jeg 
en tid landets billigste bensin. 
Det var moro. Jeg liker meg som 
kremmer, sier Tore Garli.

SATSER: Tore Garli har etablert ny YX-stasjon på Bruflat i Etnedal.
Foto: Geir Norling

Etnedal har fått ny bensinstasjon

OSLO

– Dette er veldig 
spennende, sa Høyre-
leder Erna Solberg 
etter at hun tirsdag 
ble orientert om det 
nyetablerte industri-
samarbeidet der blant 
andre NCE Raufoss er 
med.

Terje Nilsen

Næringsklynger, universiteter 
og høgskoler – blant dem Høg-
skolen i Gjøvik – i fire av Norges 
mest eksportrettede regioner går 
nå sammen om å etablere Nor-
wegian Industrial Cluster (NIC) 
for å styrke bedriftenes globale 
konkurransekraft og regionenes 
kompetanseutvikling. 

Bedriftene i NIC har en år-
lig omsetning på 150 milliar-
der kroner og nærmere 50.000 
ansatte, mens lærestedene har 
20.000 studenter og over 2000 
ansatte. 

Innovasjon og nyskaping
Næringslivslederne fra den 
maritime klyngen på Møre, bo-
reteknologiklyngen i Agder, tek-
nologiklyngen i Kongsberg samt 
adm. direktør Sverre Narvesen 
fra klyngen på Raufoss møtte 
Solberg på det sommerstille 
Stortinget for å fortelle om det 
unike samarbeidet.

ERNA SOLBERG OM NCE-SAMARBEID

– Veldig spennende
■

FORNØYDE: De gleder seg over det nye klyngesamarbeidet, (f.v.) Kjell O. Johannessen fra Agder, Erna Solberg, Sverre Narvesen fra 
Raufoss, Torkil Bjørnson fra Kongsberg,og Per Erik Dalen fra Ålesund. Foto: Terje Nilsen

– Vi skal leve av teknologien 
i framtiden. Norge hadde ikke 
vært så lønnsomt hvis vi ikke 
hadde hatt så mange gode be-
drifter. Vi må tenke innovasjon 
og nyskaping, sa Høyre-lederen 

som i årenes løp har besøkt alle 
klyngene opptil flere ganger.

En milepæl
– Etableringen av Norwegian In-
dustrial Cluster er en milepæl. 

For første gang etableres det et 
formalisert samarbeid mellom 
industrien og akademia på tvers 
i Norge. Våre bedrifter slåss i sta-
dig mer globaliserte markeder. 
Da er dette samarbeidet som skal 
styrke utdanning, innovasjon og 
forskning helt avgjørende, sier 
Sverre Narvesen, som er leder av 
NCE Raufoss.

Klyngene går sammen med 
Universitetet i Agder og høg-
skolene i Ålesund, Buskerud og 
Gjøvik i Norwegian Industrial 
Cluster. Samarbeidet omfatter 
dermed Norges mest globaliserte 
og eksportrettede industriklyn-
ger og noen av Norges mest 
foroverlente og næringslivsnære 
akademiske institusjoner. 

Selger kunnskap
– Selv om vi nå etablerer et na-
sjonalt samarbeid, har dette først 
og fremst et globalt siktepunkt. 
Ingen av våre bedrifter lever av å 

selge råvarer, vi selger kunnskap. 
Da trenger vi et kraftsentrum 
som NIC for å sikre at bedriftene 
våre ligger i den globale kunn-
skapsfronten. Samarbeidet vil 
også gjøre oss mer attraktive som 
samarbeidspartner for verdens 
ledende universiteter og fors-
kningsmiljøer, sier Narvesen. 

Det er vel dokumentert at 
bedrifter i næringsklynger har 
høyere verdiskaping og sterkere 
vekst enn resten av næringslivet. 
Det er disse effektene NIC-eta-
bleringen nå skal forsterke. 

Narvesen trekker fram fors-
kningssamarbeid med sterke 
utenlandske fagmiljøer, samar-
beid om mastergrader, utvikling 
av nasjonale innovasjonssentre 
og nye industrielle muligheter 
på tvers av regionene som noe 
av det viktigste NIC skal jobbe 
med i år. 


